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Referat 11.09.2014

Tilstede Gry, Max, Malin, Jens, Geir, Tessa, Vala, Astrid, Håvard, Thomas, Margrethe, Elinor, 
Monica, Stine

Gry ønsker velkommen. Runde med introduksjon. Gry er villig til å fortsette som leder ut skoleåret.
Vi trenger en nestleder. Valg neste møte 23.oktober.

Litt omrokering på sakslisten: Håvard får foretrede.

Økonomi
Håvard presenterer regnskapet 2013-2014 (se regnskap). Max tilbyr sin iZettle til skolen (det må 
bestemmes hvilken konto som skal benyttes). Det diskuteres litt rundt pop-corn opplegget. Ifølge 
regnskap har fau betalt innkjøp av råstoff til popcorn, dette er kanskje ikke slik det bør være i og 
med at dette er en klassekasseinntekt. Det foreslås at man tar temaet opp i FAU for gjennomgang. 
Det påpekes også store annonseringsutgifter på trykt vs digital annonsering. Julegaveposten til læ-
rerne ble diskutert - samlet ble det 6.000,- og noen mener det er mye. Enighet om at 7.000,- i 
budsjettet er for lærerne på skolen og ansatte i barnehagen.

Astrid presenterer en søknad: Penger til bygging av hems på tyttebær. Det søkes om 15.000,-

Info fra barnehagen
Godt i gang med det nye året. Intenst. Flere nye barn inn etter start. 13 førsteklassinger, 50 
barnehagebarn, 9 i Askeladden. 2 nye barn i januar. Ny medarbeider. Hestene brukes flittig - 4 hes-
ter nå. Mulig at flere av barna enn bare 1. klassingene får kontakt med hestene etterhvert. 
Barnehagen brukes også til Yoga og diverse møter, barnedåp, konfirmasjon, bursdag o.l. Det blir 
foreldrekafe åpent for spørsmål om pedagogikk 15.10.14. 

Generelt
Gry gjør en briefing om hvilke ansvar man har både som foreldre og FAU-valgt.

Info fra skolen 
Alltid spennende med nytt skoleår. Alt gått bra. 2 nye lærere; Julie for 5. kl. og Gry for 6 kl. 93 ele-
ver i år, opp fra 84. Det som har frustrert og kostet mye krefter er de nye bussrutene. Fylkeskom-
munen har sagt at tilbudet må bedres, men Brakar får ikke noe tilskudd til dette og tilbudet til sko-
lene er blitt dårligere. Ny buss settes opp mandag.
Hvert år er det nasjonale prøver. Holdningen fra skolen til disse prøvene er fremdeles negativ: Den
måler noe som skolen ikke legger opp til (annerledes progresjon enn vanlig skole). Nytt i år er at 
skolen kan sammenligne seg med seg selv år for år.
Neste uke er skole-gårdsuke - på skolen! Klassetrinnene har prosjekter de skal jobbe med. Uken 
avsluttes med Mikaeli på lørdag (sammenfaller med høstfest - gammel norsk tradisjon). Ikke 
høstmarked i år (for mye arbeid): Det som gjøres utover Mikaeliprøvene er på foreldrenes initiativ. 
7. klasse/foreldrene holder kafe. Skoledag for elevene, ikke obligatorisk for foreldrene men koselig 
om de kommer for det sosiale og å kjøpe elgsuppe etc. Lærerne som alltid ansvarlig for prøvel-
sene. Ingen salgsboder i år. Det diskuteres om man allikevel skal tillate eksterne aktører (ala 
Bergsmyrene) for å selge, vederlagsfritt denne gangen - for å skape stemning.
Skolen er 30 år 2015! Kom med idéer.
Smien er under bygging, noe forsinket. Planen er at det står ferdig etter høstferien.

Julemarked
Gry leser opp tidligere bestemmelser om at vi ønsker mer fokus på Julemarkedet. Thomas forteller
om resultatet av julemarkedskomiteens første møte: Vi vil gjerne ha det ute, aktiviteter i barneha-
gen, kantinen fortsatt på skolen. Boder som må være inne kan enten være på skolen eller i fojaéen
i hallen. FAU diskuterer.



Geir sier at hver klasse forbereder et bidrag.
Gruppen presenterer tanken om workshops. Det ytres ønske om at det lages ting i litt kvanta, at 
det bugner på markedet. komiteen møtes allerede neste uke igjen.
Det foreslås at det lages arbeidslister på hver gruppe i barnehagen. Dvs at hver avdeling organise-
rer arbeidsoppgaver selv. Det foreslås at skolen stiller med en kontaktperson/gruppe. Geir noterer.
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